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GIRONA 

Aquest any no posaran «xiringuítos» a la 
Devesa perquè no hi ha temps de fer-los 

El projecte es realitzarà l'estiu que ve, quan també hi hagi els desguassos adequats 
TURA SOLER 

• Girona.— L'Ajuntament de Girona i els pro
pietaris dels cinc bars d'ambient nocturn 
—Nummulit, Azimut, Gas, Fractal i Croquis— 
que projectaven instaWar xiringuitos i terrasses al 

La iniciativa d'instal·lar els xirin
guítos al passeig de la Devesa —en
tre el restaurant Rosaleda i el pas
seig de la Sardana, on hi havia l'en
trada a l'antic recinte firal— és 
abonada per l'Àrea de Promoció de 
la Ciutat, que considera que aques
ta pot ser una fórmula adequada 
per revitalitzar el sector, ara infrau-
tilitzat. El projecte preveu una re
cuperació de la Devesa a l'estil del 
que s'ha fet a Barcelona amb el 
Moll de la Fusta, que ha tingut 
força èxit. L'emplaçament de ter
rasses i guinguetes al passeig de la 
Devesa es considera idoni perquè 
no hi ha habitatges propers, per la 
qual cosa no causarien queixes de 
veïns i perquè a molt poca distàn
cia hi ha l'aparcament de la Deve
sa. 

El mes passat, els propietaris 
dels cinc bars, el regidor de Promo
ció de la Ciutat, Tomàs Sobrequés, 
i el de Comerç i Turisme, Antoni 
Cunat, van iniciar les negociacions 
i els estudis per tirar endavant el 
projecte. Els responsables munici
pals van dir que les brigades es fa
rien càrrec de la neteja general d'a
quell sector, com fins ara, però els 
amos dels xiringuítos haurien de te
nir cura de la dels seus establi
ments. Per altra part, la Policia Mu
nicipal organitzaria un servei espe
cial que patrullaria per la zona a fi 
d'evitar problemes de seguretat i 
d'ordre públic. 

Concessió gratuïta 

L'Ajuntament també va plante
jar la possibilitat que la concessió 
de l'espai fos gratuïta aquest estiu 
per comprovar si la iniciativa tenia 
èxit. Els propietaris d'altres bars de 
la ciutat que també estarien inte
ressats à. parar a la Devesa conside
ren que aquesta mesura és discri
minatòria i afavoreix només els in-

passeig de la Devesa han acordat no muntar les 
guinguetes aquest any, a causa de les dificulats 
sorgides a última hora. Ara s'elaborarà un estu
di per realitzar el projecte l'any vinent. Aquesta 
decisió s'ha adoptat perquè els propietaris dels 

bars han comprovat que no tenen temps per te
nir fet el xíringuito dissenyat al seu estil, abans 
de l'estiu i perquè tampoc no podrien comptar 
amb la xarxa de desguàs adient, ja que en aquell 
sector del parc pràcticament no n'hi ha. 

Al capdamunt del passeig on s'instal·laran els xiringuítos ara s'hi fa el mercat setmanal. Foto: Lluís Serrat. 

teressos de cinc bars determinats. 
El problema principal per la ins
tal·lació immediata de les guingue
tes és que a la zona no hi ha una 
instal·lació adequada de desguas
sos, problema que requereix unes 
obres força importants. 

Pel que fa a la instal·lació elèctri
ca, en principi es podria fer servir 
la que ja hi ha. Tot i així, d'aquí a 
unes setmanes començaran les 
obres d'obertura de rases per fer-
ne una altra de nova més a prop del 
Pavelló Firal, on aquest any es tras
lladaran la majoria d'estands i pa
rades per Sant Narcís. 
• Els propietaris dels cinc bars han 

elaborat un pressupost i un estudi 
per comprovar els costos i el temps 
necessari per fer la instal·lació a la 
Devesa i han comprovat que els era 
difícil tenir la guingueta fabricada 
per aquest estiu. Per aquesta causa 
i tenint en compte els problemes 
d'infrastructura que suposaria 
col·locar els xiringuítos, aquesta set
mana s'ha acordat retardar el pro
jecte fins l'any vinent. 

El regidor de Promoció de la 
Ciutat, Tomàs Sobrequés, ha mani
festat que per poder instal·lar elsxi-
ringuitos no caldrà modificar cap de 
les previsions del Pla Especial de la 
Devesa, aprovat per l'Ajuntament 

de Girona. Aquest pla preveu eli
minar les concessions privades que 
hi ha actualment —el restaurant 
Rosaleda, Piscis, el GEiEG i l'Hí
pica— i no permet noves conces
sions dins l'àmbit del mateix parc. 

En canvi, no diu res respecte de 
la permissió de noves «autoritza
cions» de parades o xiringuítos, fà
cils de treure i posar d'una manera 
esporàdica. Segons Tomàs Sobre
qués, aquests xiringuítos tindran 
precisament aquest caràcter ja que 
es tractarà d'unes instal·lacions que 
no es podran pas qualificar d'au
tèntiques construccions perquè no 
estaran fetes d'obra de paleta: 
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2- Convocatòria 
Junta General Ordinària 
d'Accionistes. 

D'acord amb el que preveu l'anunci convocant a Junta General ordinària d'Accionistes, es 
comunica que aquesta se celebrarà en segona convocatòria, el dia 17 del corrent mes de 
juny, en el lloc i hora assenyalats a l'esmentat anunci, per no haver estat sol·licitades, fins 
ara, «Targetes d'Assistència» en la quantia de capital necessari per poder celebrar la Junta 
en primera convocatòria. 

Barcelona, 11 de juny de 1989 

El PSC de Figueres 
vol que el solar del 
futur mercat sigui 
un parc central 

NARCÍS GENÍS 
• Figueres.— Amb el lema Volem 
un parc central, els socialistes figue-
rencs han iniciat una campanya 
perquè el cèntric solar situat entre 
els carrers de la Rutlla i Castelló, 
on l'equip de govern municipal de 
CiU pretén contruir el mercat d'a
bastaments cobert, es converteixi 
en una zona d'esbarjo en el centre 
de la ciutat. Els socialistes han por
tat aquesta campanya al carrer, 
amb cartells de propaganda indi
cant que hi ha altres emplaçaments 
alternatius a la ciutat per construir 
un gran mercat cobert. «No es pot 
hipotecar aquest espai tan impor
tant, quan el millor ús que podria 
tenir seria una gran zona verda al 
centre de la ciutat», afirmen els so
cialistes. 

Els altres regidors de l'oposició, 
ERC i l'independent Josep Fajol, 
també qüestionen el futur ús que 
els convergents volen donar a la 
plaça del mercat, El PSC proposa 
que l'espai es converteixi en un 
parc central, amb un aparcament 
subterrani. Segons els socialistes, a 
la superfície s'hi podrien combinar 
les zones enjardinades i la plaça 
dura, amb espais suficients perquè 
hi hagués lloc per a un amfiteatre, 
en què es podrien realitzar actes a 
l'aire lliure. A més, el PSC pretén 
unir com a zona de vianants única 
la plaça coberta —del Gra— i l'an
tic solar de l'hospital, respectant l'i
lla de cases que separa aquest dos 
espais, però fent-hi un pas d'accés. 
En un manifest que van fer públic 
ahir, els socialistes afirmen que 
«pretenem recuperar la visió de 
l'urbanisme figuerenc del primer 
terç de segle, quan es va fer la re
forma de la Rambla o el parc bosc 
municipal, i que va tenir com a pro
tagonistes l'alcalde Marià Pujolar i 
l'arquitecte Ricard Giralt». 

Atorgades les zones 
de pàrquing públic 
a tot el municipi de 
Palafrugell 

ALBERT; VILAR 
• Palafrugell.— El camp de futbol 
del Casal Popular de Palafrugell, 
propietat de la parròquia, es desti
narà durant els mesos de juliol i , 
agost a zona d'aparcament de·vehi'' 
eles, després que l'equip de govern 
de l'Ajuntament va aprovar, en l'úl
tima comissió, la proposta de con
veni amb la parròquia de Palafru
gell. L'objectiu de crear aquest es
pai temporal pels cotxes és, segons 
va informar ahir el regidor d'Urba
nisme, Joan Llenas, poder absorbir 
el trànsit del centre urbà de la po
blació. L'Ajuntament, segons el 
conveni, s'encarregarà de senyalit
zar el pàrquing, que serà gestionat 
pel Club de Futbol Calella, que uti
litza el camp durant la temporada 
de futbol. L'acord de reconvertir el 
camp de futbol en zona d'aparca
ment, amb vista a l'estiu, ja s'ha 
adoptat els últims dos anys. 

La comissió de govern també ha 
acordat autoritzar a Minusvàlids 
Físics Associats (MIFAS) l'explota
ció de set zones d'aparcament del 
municipi durant aquest any. MI
FAS podrà explotar el pàrquing pú
blic de les rieres de Tamariu i de 
Llafranc, el del passeig de la Torre 
de Calella, i el de la plaça de l'A
juntament, dels Pins de Llafranc, 
del Camp d'en Prats, i de l'Esglé
sia. El preu fixat per aparcar serà 
de 75 pessetes, de les quals l'Ajun
tament en cobrarà un 15 per cent. 
El pàrquing de l'Església, però, 
serà l'únic que no tindrà un preu 
fix, ja que variarà segons la tempo
rada. Segons el regidor d'Urbanis
me, «ho fem així perquè aquest es
pai ha de ser mòbil per als vehi
cles». 
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